
RM 0002.6.8.2011                                  PROTOKÓŁ Nr 8/2011
z VIII Sesji VI kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 28 października 2011 roku.

Ad. 1 

Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Arkadiusz 

Rybak,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  witając  zebranych  radnych,  sołtysów,  kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji. 

Ad. 2

- Pan Arkadiusz Rybak stwierdził quorum, na ustawową liczbę 15 radnych, obecnych było 14  

   radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza VIII sesji powołany został Pan Stanisław Pomianowski.

Ad. 4 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał porządek obrad VIII sesji Rady Miejskiej. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 6 a – f

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VIII/54/2011 w sprawie wydania Biuletynu 

Informacyjnego Gminy Piotrków Kujawski. Radni przystąpili do głosowania. W wyniku głosowania 

projekt uchwały Nr VII/47/2011 został przyjęty następującym stosunkiem głosów: 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VIII/55/2011 w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych.  Radni przystąpili do głosowania. 

W wyniku głosowania projekt uchwały Nr VIII/55/2011 został przyjęty następującym stosunkiem 

głosów: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się”. 

Przed odczytaniem projektu uchwały Nr VIII/56/2011 w sprawie wyboru ławników wybrano 

komisję skrutacyjną. Na członków komisji skrutacyjnej zgłoszono następujące kandydatury: 

Pani Halina Wawrzyniak (zgłoszona przez Pana Sławomira Boguckiego), Pan Ireneusz Kucharski 



(zgłoszony przez Sławomira Kawczyńskiego), Pan Krystian Betliński (zgłoszony przez Pana 

Krzysztofa Żaka). Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Zgłoszone 

kandydatury wpisano do projektu uchwały Nr VIII/56/2011, którą w pełnym brzmieniu odczytał 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Arkadiusz Rybak. 

- Pani Arleta Petek odczytała opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania oraz urnę. Następnie rozdano karty do 

głosowania radnym, którzy kolejno, w sposób tajny, oddawali głosy na wybranych przez siebie 

kandydatów a następnie wrzucali karty do urny.

W celu ustalenia wyników głosowania komisja skrutacyjna udała się na dziesięciominutową naradę.

Po przerwie Pani Halina Wawrzyniak odczytała protokół z wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Radziejowie na kadencję 2012-2015 (protokół stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu).

W wyniku głosowania na ławników wybrani zostali:

1. Ryszard Krysiński

2. Wanda Krystyna Wiatrowska

3. Alicja Sylwia Wójcik.

Uchwała Nr VIII/56/2011 w sprawie wyboru ławników została przyjęta jednogłośnie: za jej 

przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VIII/57/2011 w sprawie wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. W wyniku głosowania projekt uchwały Nr VIII/57/2011 

został przyjęty następującym stosunkiem głosów: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujący się”.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekty uchwał: Nr VIII/58/2011 zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy piotrków Kujawski na lata 2011-2025 oraz 

Nr VIII/59/2011 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na rok 2011. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał jakie dokładnie przeznaczenie ma kwota 10 tys. zł wyznaczona po 

stronie wydatków na działalność spółki wodnej?

- Pan Wojciech Komoterski – Prezes Spółki Wodnej odpowiedział, iż kwota ta będzie przeznaczona 



na wyczyszczenie rowu Rudzk Mały – Piotrkow Kujawski.

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, iż ten rów był już czyszczony.

- Pan Wojciech Komoterski dodał, że nie był on wyczyszczony w całości gdyż nie wszyscy 

właściciele wyrazili zgodę. Dodał, że spółka wodna wyczyściła około 10 km rowów, które 

odtwarzane są zgodnie z szerokością zapisaną w planach.

W wyniku głosowania projekt uchwały Nr VIII/58/2011 został przyjęty następującym stosunkiem 

głosów: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

W wyniku głosowania projekt uchwały Nr VIII/59/2011 został przyjęty następującym stosunkiem 

głosów: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Ad. 7 

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 8

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy wybrzuszenie w ul. Mostowej, powstałe po „przeciskaniu” rury 

kanalizacyjnej zostanie usunięte bez interwencji policji?

- Pan Burmistrz powiedział, iż droga ta jest odebrana przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, ale temat 

ten zostanie zgłoszony do zarządcy drogi.

- Pan Jan Braer poprosił aby lampy uliczne były włączane na terenie całej gminy o tej samej porze, 

np. o godz. 17.00 a wyłączane o godz. 24.00.

- Pan Arkadiusz rybak przyłączył się do wniosku Pana Braera.

- Pan Burmistrz powiedział,  iż z ustawieniami czasu włączania się i wyłączania lamp ulicznych 

trzeba zaczekać do zmiany czasu.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, iż jakiś czas temu zgłaszał wniosek o możliwość obecność członka 

Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim podczas 

rozstrzygnięcia poszczególnych przetargów. Dodał, iż odpowiedź na ten temat była, ale nic poza 

tym się nie dzieje, jednak nie dopatruje się on w tym teorii spiskowych.

-  Burmistrz  odpowiedział,  iż  władza  ma  czyste  ręce  a  terminy  rozstrzygnięcia  przetargów  są 

dostępne w BIP. Nic zatem nie stoi na przeszkodzie aby się z tym zapoznać i stawiać się na ich 

rozstrzygnięcia.

-  Pani  Arleta  Petek  skierowała  swoją  wypowiedź  do  radnych,  którzy  na  ostatnim  wspólnym 

posiedzeniu komisji dyskutowali na temat jej nieobecności jako organizatora spotkania dotyczącego 

istnienia Szkoły Podstawowej w Byczu. Powiedziała, że nie musi się tłumaczyć z powodów swoich 

nieobecności  poszczególnym  radnym  z  osobna,  wystarczy,  że  Przewodniczący  zna  powód 

nieobecności.



- Pan Krzysztof Żak odpowiedział, że nie miał złych intencji. Wydawało mu się poprostu, że Pani 

Petek jako Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury i  Sportu powinna zająć stanowisko w tej 

sprawie.

- Pani Arleta Petek powiedziała, że Komisja Oświaty to nie tylko Alreta Petek, na posiedzeniu było 

obecnych  jeszcze  dwóch  członków  tej  komisji  i  mogli  oni  zostać  zapytani  ostanowisko  w  tej 

sprawie podczas jej nieobecności.

- Pan Jerzy Iglewski – sołtys sołectwa Bycz powiedział: „Dlaczego sołtys sołectwa Bycz nic nie wie 

o zamiarze likwidacji szkoły? No pięknie! Dopiero tutaj się dowiaduję!”

- Pan Zenon Chęsy – sołtys sołectwa Nowa Wieś powiedział, że nie dawno przeniesiono lokalizację 

przystanku dla autobusów w Nowej Wsi. Obecna lokalizacja, jego zdaniem, nie jest dobra. Poprosił 

o zainteresowanie się tą sprawą.

- Pan Marian Stramowski – sołtys sołectwa Lubsin poprosił o zobowiązanie komitetów wyborczych 

biorących udział w wyborach do Sejmu i Senatu o posprzątanie plakatów, które zaśmiecają okolicę.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  zaproponował  aby zapraszać  dyrektora  „INTEMO”  na  sesję  w  celu 

porozmawiania z nim na temat parkowania samochodów firmowych na parkingach miejskich.

- Pani Arleta Petek zapytała czy można zobowiązać firmy i osoby prywatne, które palą plastik i inne 

szkodliwe materiały aby tego nie robili?

- Pan Burmistrz odpowiedział, iż kroki w tej sprawie mogłaby podjąć straż miejska albo policja. 

Jednak  aby  sprawą  zainteresowała  się  policja  potrzeba  zgłoszenia  sprawy  przez  „życzliwego 

sąsiada” np. Osoba dokonująca czynu zabronionego musi być złapana na gorącym uczynku. 

Ad. 9

Zamknięcie VIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.50.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz
                       
                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                   Arkadiusz Rybak

                                                                                             


